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P R O T O K Ó Ł XX/08
z odbytej  sesji Rady Gminy Morawica

w dniu  31 sierpnia 2008 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 , a zakończono 1130. W sesji udział wzięli: Wójt

Gminy Pan  Marian  Buras,  Sekretarz  Gminy Pani  Anna  Kowalska,  radni  i  sołtysi  gminy  wg

załączonej listy  obecności, Skarbnik Gminy Pani Maria Adach. Oraz pracownicy

merytorycznie odpowiedzialni za przygotowanie spraw.

PORZĄDEK  POSIEDZENIA  SESJI:

I część sesji – godz. 900  sala konferencyjna UG.

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum oraz przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Morawica.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy
Morawica nieruchomości gruntowej w Woli Morawickiej.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości
gruntowej oznaczonej działką nr 1014/9 o pow. 0,0033 ha w Morawicy.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy w Morawicy: Nr IX/88/07 z
dnia 28 czerwca 2007 r. dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie wyodrębnionej własności
lokalu mieszkalnego w budynku mieszkalnym, położonym na działce nr 10/05 o pow.
0,5432 ha w obrębie geodezyjnym Chmielowice  oraz na ustanowienie pierwszeństwa w
nabyciu w/wym. lokalu mieszkalnego jego najemcy i Nr IX/89/07 z dnia 28 czerwca 2007
r. dotyczącej wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty dla nabywcy lokalu mieszkalnego
w budynku mieszkalnym, położonym na działce nr 10/5 o pow. 0,5432 ha w obrebie
geodezyjnym Chmielowice.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej na
rzecz Gminy Morawica nieruchomości położonej w Morawicy.

10. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/89/04 z dnia 30 listopada 2004 r.
dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica
nieruchomości gruntowej w Woli Morawickiej.
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11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zbrza.

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Wola Morawicka.

13. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom w miejscowości Bilcza.

14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku na Budowę systemu
kanalizacji sanitarnej w gminie Morawica oraz przyjęcia stanowiska o zamiarze realizacji
przedsięwzięcia pn: Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w gminie Morawica.

15. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

II część sesji – początek godz. 1200 – Msza Św.  dożynkowa w Kościele MBNP w Morawicy.

PRZEBIEG  POSIEDZENIA
Ad. 1)

 Otwarcia posiedzenia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś,

przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono uwag.

Obecnych na sesji 13 radnych. (nieobecni: Strąk, Zegadło)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś stwierdził prawomocność sesji w

podejmowaniu uchwał.

Ad. 2)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś poinformował, że zgodnie z zapisem w

Statucie Gminy Morawica protokół z sesji jest do wglądu w komórce organizacyjnej Urzędu

Gminy u Pani Heleny Piecyk. Zapytał czy są uwagi do przedstawionego protokołu.

Do protokołu uwag nie zgłoszono. Protokół z sesji Rady Gminy z  dnia 08 sierpnia 2008  r.

został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

 Wójt  Gminy  Pan  Marian  Buras   powiedział,  że  sprawozdanie  z  realizacji  uchwał Rady

Gminy podjętych na nadzwyczajnej sesji w dniu 08 sierpnia 2008 r. będzie przedstawione w

terminie późniejszym, ponieważ uchwały te były podjęte niedawno, zostały przekazane do

nadzoru wojewody i dopiero będą realizowane.
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Ad. 4)

- Skarbnik Gminy Pani Maria Adach omówiła szczegółowo proponowane zmiany w planie

budżetu ma 2008 r.  Ponadto wszyscy radni otrzymali projekt tej uchwały.  Skarbnik

Gminy omówiła szczegółowo proponowane zmiany budżetu gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r.  Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie

było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/179/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 5)

Pan Andrzej Rabiej powiedział, że przedstawiony dla Państwa projekt uchwały w sprawie

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego spełnia zadania wyznaczone

uchwała o przystąpieniu do zmiany nr 1 (uchwała Rady Gminy nr VI/60/07 z dnia 23 marca

2007 r.) tj. umożliwia w większym stopniu realizację inwestycji w zakresie remontów

obiektów, budowy systemów komunikacji i infrastruktury technicznej poprzez zmianę

parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy i zagospodarowania terenu.

Radna Krystyna Siekiera powiedziała, że planowane lotnisko w Obicach jest planowane

częściowo na terenach chronionych i jak to się ma do planu.

Pan Rabiej odpowiedział, że my na terenie naszej gminy nie mamy  terenów chronionych.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Morawica.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/179/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.
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Ad. 6)

Pani Barbara  Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że gmina Morawica od

2002 r. ubiega się o nieodpłatne przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych nie

zabudowanej  nieruchomości gruntowej obecnie stanowiącej działkę nr 500/2 o pow. 0,9035

ha, położonej w Woli Morawickiej – z przeznaczeniem na realizację celu publicznego tj.

budowę obiektów sportowych (kompleksu boisk sportowych) i placu zabaw dla dzieci.

Pierwotnie Gmina występowała do Agencji Nieruchomości  Rolnych z wnioskiem o

nieodpłatne przejęcie działki nr 500, ale działka ta w celu poszerzenia drogi gminnej została

podzielona na 2 działki: nr 500/1 o pow. 0,0065 ha, która z mocy samego prawa przeszła na

rzecz Gminy Morawica z przeznaczeniem na poszerzenie publicznej drogi gminnej oraz nr

500/2 o pow. 0,9035 ha, która zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania

przestrzennego stanowi tereny usług sportu i rekreacji.

W związku z powyższym konieczne jest podjecie niniejszej uchwały przez Radę Gminy w

Morawicy w celu przejęcia terenu na rzecz Gminy Morawica z przeznaczeniem na realizację

w/wym. celu publicznego.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości

gruntowej w Woli Morawickiej.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/181/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 7)

Pani Barbara  Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działki nr

953 w Morawicy  –  Pan  Jerzy  Ścibior  i  Pani  Anna  Stachaczek  wystąpili  do  Wójta  Gminy z

wnioskiem o bezprzetargową sprzedaż na ich rzecz działki stanowiącej własność gminy

Morawica oznaczonej nr 1014/9 o pow. 0,0033 ha, położonej w Morawicy, przyległej do

działki nr 953 – z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania należącej do

nich nieruchomości stanowiącej działkę nr 953.

Zgodnie z informacją Referatu Infrastruktury Technicznej i Budownictwa Urzędu Gminy w

Morawicy – działka oznaczona nr 1014/9 położona w Morawicy nie jest niezbędna dla Gminy
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pod infrastrukturę techniczną, jak również Gmina nie ma żadnych planów co do w/wym.

działki.

Mając na uwadze powyższe niezabudowana  działka nr 1014/9 może być przedmiotem

bezprzetargowej sprzedaży w celu poprawienia warunków zagospodarowania przyległej do

niej nieruchomości stanowiącej działkę nr 953 w Morawicy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie  wyrażenia zgody  na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej

działka nr 1014/9 o pow. 0,0033 ha w Morawicy.

Do przedstawionego projektu uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/182/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 8)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że Pan Eugeniusz Wójcik

zamieszkujący w budynku po byłej szkole w Chmielowicach w związku z zamiarem wykupu

zajmowanego mieszkania  wystąpił do Wójta Gminy Morawica z wnioskiem o wydzielenie z

działki nr 10/5 terenu pod tym budynkiem, ponieważ cała działka o powierzchni 5432 m2 jest

zbyt duża.

Obecnie po dokonaniu podziału tej działki zmieniła się powierzchnia oraz numer działki

zabudowanej budynkiem po byłej szkole. Poza tym Gmina nie otrzymała ze Starostwa

Powiatowego zaświadczenia o samodzielności lokalu mieszkalnego w tym budynku.

Wobec  powyższego Rada Gminy w Morawicy uchyla wcześniej podjęte uchwały Nr

IX/88/07 oraz  Nr IX/89/07 – jako niemożliwe do wykonania.

Radny Waldemar Wójcik – powiedział, że od podjęcia tych uchwał minęło 14 m-cy, chciałby

się dowiedzieć ile znów upłynie czasu aby  Rada Gminy mogła podjąć następne uchwały.

Odpowiedzi udzieliła Pani Połeć mówiąc, że nie jest to zależne od gmina, ale od Starostwa

Powiatowego w Kielcach kiedy gmina uzyska stosowne zaświadczenie od Starostwa.

Radny Stanisław Jędrzejczyk zapytał w czym jest problem, że ze starostwa tak długo nie ma

zaświadczenia.

Pani Połeć powiedziała, że jest ustawa, która mówi, że  w przypadku takiej sprzedaży jest

wymagane odpowiednie zaświadczenie.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie uchylenia Uchwał Rady w Morawicy: Nr  IX/88/07 z dnia 28 czerwca 2007 r.

dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie wyodrębnionej własności lokalu mieszkalnego w

budynku mieszkalnym, położonym na działce nr 10/5 o pow. 0,5432 ha w obrębie

geodezyjnym Chmielowice oraz na ustanowienie pierwszeństwa w nabyciu w/wym. lokalu

mieszkalnego  jego najemcy i Nr IX/89/07 z dnia 28 czerwca 2007 r. dotyczącej wyrażenia

zgody na udzielenie bonifikaty dla nabywcy lokalu mieszkalnego w budynku mieszkalnym,

położonym na działce nr 10/5 o pow. 0,5432 ha w obrębie geodezyjnym Chmielowice.

Do przedstawionego projektu uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/183/08 w powyższej sprawie została podjęta i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 11 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – 3(Wójcik, Jędrzejczyk, Stokowiec)

Ad. 9)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że  nieruchomość

zabudowana oznaczona działką nr 343/21 o pow. 3,7505 ha, położona w Morawicy, jest

niezbędna Gminie Morawica na realizację celu publicznego, tj. zagospodarowanie i

uporządkowanie zabytkowego parku i jego udostępnienie społeczności lokalnej i turystom.

Obecnie nieruchomość ta stanowi własność Województwa Świętokrzyskiego, którego Zarząd

nie wyraził zgody na nieodpłatne przekazanie gminie Morawica tej nieruchomości, natomiast

zaproponował sprzedaż w drodze bezprzetargowej z zastosowaniem stosownej bonifikaty –

mając na uwadze fakt, iż przedmiotowa nieruchomość znajduje się w obrębie zabytkowego

parku podworskiego wpisanego do rejestru zabytków.

Podjęcie niniejszej uchwały przez Radę Gminy w Morawicy jest niezbędne do prowadzenia

dalszych czynności związanych z nabyciem od Województwa Świętokrzyskiego w/wym.

nieruchomości zabudowanej na rzecz Gminy Morawica w związku z planowaną realizacją

celu publicznego.

Radny Jędrzejczyk zapytał co by zrobił Zarząd Województwa Świętokrzyskiego gdyby gmina

odmówiła kupna, może wystąpić z pismem w tej sprawie do Ministerstwa.

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy mówiąc, że teren ten jest wyszacowany na kwotę 2 mln zł,

ustawowo przysługuje nam bonifikata 50%.. Sejmik województwa ta cenę może jeszcze

obniżyć,  nic nie dana pisanie do ministerstwa.
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Radny Andrzej Kusak powiedział, że uważa, że teren ten bezzwzględnie trzeba kupić. Trzeba

tylko negocjować, aby go kupić na najbardziej korzystnych warunkach, bo jeżeli my tego nie

kupi to teren ten zostanie wystawiony na przetarg i wówczas na pewno będzie sprzedany

komu innemu.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej na rzecz Gminy Morawica

nieruchomości położonej w Morawicy.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/184/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 10)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że Gmina Morawica ubiega

się o nieodpłatne przejecie od Agencji Nieruchomości Rolnych gruntu z przeznaczeniem na

cel publiczny tj. budowę Gminnego Centrum Sportowego w Woli Morawickiej.

Zmiana uchwały Nr VIII/89/04 polega na określeniu numeru i powierzchni działki, której

nieodpłatnym nabyciem jest zainteresowana Gmina Morawica. Działka ta została wydzielona

geodezyjnie  z działki pierwotnej oznaczonej nr 609/2 w Woli Morawickiej. Po dokonaniu

podziału geodezyjnego teren przeznaczony pod budowę Gminnego Centrum Sportowego

stanowi działka nr 609/6 o pow. 5,1885 ha.

W związku z przewidywanym nieodpłatnym nabyciem gruntu w celu realizacji inwestycji

celu publicznego konieczne jest podjęcie  niniejszej uchwały, która szczegółowo określa nr i

powierzchnię nabywanej przez Gminę działki.

Radny Stanisław Pietrzykowski zapytał w którym jest to miejscu położony ten grunt.

Pani Połeć odpowiedziała, że  jadąc w kierunku Buska to po prawej stronie, nie bezpośrednio

przy drodze krajowej, ale w dość atrakcyjnym miejscu.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/89/04 z dnia 30 listopada 2004 r. dotyczącej wyrażenia

zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości gruntowej w Woli

Morawickiej.

Do przedstawionego projektu uwag nie było.
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Uchwała Rady Gminy Nr XX/185/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 11)

Pani  Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że  Zarząd Kopalni

Wapienia Morawica wystąpił z wnioskiem o nadanie porządkowego numeru dla

nieruchomości oznaczonej działką Nr 365/1 obręb Zbrza z adresem przyporządkowanym

ulicy Górniczej w Morawicy. Ponieważ ta nieruchomość położona jest na terenie granic

administracyjnych wsi Zbrza, co stanowi przedłużenie ulicy Górniczej we wsi Morawica,

dlatego też Rada Sołecka we wsi Morawica w dniu 25.08.2008 r. wniosek ten zaopiniowała

pozytywnie.

Droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działką Nr 364 we wsi Zbrza –ul.

Górnicza.

W związku z powyższym zachodzi konieczność ustalenia nazwy ulicy, jako przedłużenie

ulicy Górniczej przy której będzie nadany kolejny numer porządkowy nieruchomości

stanowiącej własność Kopalni Wapienia Morawica, a to z kolei ułatwi obieg dokumentacji dla

Kopalni Wapienia Morawica.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zbrza.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/186/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 12)

Pani Barabara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działek

budowlanych w miejscowości Wola Morawicka w związku z nowo budującymi się

budynkami mieszkalnymi na tych działkach, złożyli do Wójta Gminy Morawica wniosek w

sprawie nadania istniejącym drogom dojazdowym do tych nieruchomości nazw ulic:
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Ulica Dojazdowa – droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działką Nr 38,

ulica Rzeczna – droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działką  Nr 109.

Rada Sołecka we wsi Wola Morawicka w dniu 22 lipca 2008 r. wniosek ten pozytywnie

zaopiniowała. W związku z powyższym zachodzi konieczność ustalenia nazw ulic, przy

których będą nadawane kolejne numery porządkowe posesji, co z kolei umożliwi przyszłym

mieszkańcom zameldowanie w nowo wybudowanych budynkach.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości  Wola Morawicka.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/187/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 13)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działek

budowlanych w miejscowości Bilcza w związku z  nowo budującymi się budynkami

mieszkalnymi  na  tych  działkach,  złożyli  do  Wójta  Gminy  Morawica  wnioski  w  sprawie

nadania istniejącym drogom dojazdowym do tych nieruchomości nazw ulic: ulica

Borówkowa – droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działkami Nr

961/38, 961/67, 961/82, ulica Agrestowa – droga ta według operatu ewidencji gruntów

oznaczona jest działkami  Nr 914 i 915, ulica Żurawinowa – droga ta według operatu

ewidencji gruntów oznaczona jest działkami Nr 937 i 938, ulica Jeżynowa – droga ta według

operatu ewidencji  oznaczona jest działką Nr 960.

Rada Sołecka we wsi Bilcza w dniu 07.08.2008 r. wnioski te pozytywnie zaopiniowała.

W związku z powyższym zachodzi konieczność ustalenia nazw ulic, przy których będą

nadawane kolejne numery porządkowe posesji, co z kolei umożliwi przyszłym mieszkańcom

zameldowanie w nowo wybudowanych budynkach.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości  Bilcza.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/188/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.
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Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 14)

Wójt Gminy Pan Marian Buras powiedział, że projekt tej uchwały dotyczy projektu budowy

kanalizacji i zgodnie z wytycznymi Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko

wymagana jest uchwała Rady Gminy o upoważnieniu Wójta Gminy do złożenia wniosku oraz

przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia. W związku z tym podjecie tej uchwały jest niezbędne.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie : upoważnienia do złożenia wniosku na Budowę systemu kanalizacji sanitarnej w

gminie Morawica oraz przyjęcia stanowiska o zamiarze realizacji przedsięwzięcia pn:

Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w gminie Morawica.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XX/189/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 15)

Radna Marianna Parlicka Słowik – złożyła gratulacje dla sołtysów za udział  sołtysów z

terenu naszej gminy w zjezdzie sołtysów,

- druga sprawa to wniosek o lepsze doposażenie placów zabaw,

Radny Stanisław Jędrzejczyk – przedstawił protokół z kontroli GOPS w Morawicy,

- wniosek o umieszczenie kierunkowskazu przy ulicy Górniczej z kierunkiem na

Zbrzańskie Chałupki – jest to prośba mieszkańców z ulicy Górniczej,

Sołtys wsi Bieleckie Młyny Pani Teresa Orlińska – sprawa utwardzenia wysypanej drogi

(ulicy Brzozowej) koło Pana Radomskiego, bo te kamienie są na wierzchu,

- sprawa comiesięcznego przedłużania terminu w sprawie elektrowni wodnej w Bieleckich

Młynach, czy znane są tego przyczyny,

- sprawa oświetlenia ulicznego na Osiedlu,



11

- sprawa chodnika w Bieleckich Młynach

Radny Zygmunt Domagała – sprawa odwodnienia osiedla ECHO II,

- kiedy będzie budowa obwodnicy,

Radny Stanisław Kubicki  - zapytał na jakim etapie jest plan elektryfikacji oświetlenia

ulicznego w gminie,

- druga sprawa to droga do Nidy, jest już rozjeżdżona całkowicie i się rozchodzi, jak jest z

tym odwodnieniem tej drogi,

Sołtys wsi Łabedziów Pan Grzegorz Kamizela  - poruszył sprawę budowy chodnika a

mianowicie, że jest on budowany tylko na podsypce cementowo piaskowej a nie żwirowej

czy jest to zgodne z projektem,

- druga sprawa to jak jest on wybudowany jeżeli chodzi o słupy, jeden słup jest w chodniku,

drugi obok chodnika, czy nie można by tych słupów przesunąć,

Sołtys wsi Zaborze Pani Krystyna Bisaga – dotyczy uli Polnej przy Stawiarzach, kiedy

będzie wykonana do końca,

Do powyższych wniosków i zapytań ustosunkował się Wójt Gminy kolejno odpowiadając i

tak:

- Pani  Słowik  ,  jeżeli  chodzi  o  place  zabaw  to  są jakie  są i  tak  one  nie  w  pełni  są

wykorzystywane,

- Panu Jędrzejczykowi w sprawie kierunkowskazu na Zbrzańskie Chałupki, wystąpimy w

tej sprawie  do powiatu,

- Sołtys wsi Bieleckie Młyny – sprawa oświetlenia osiedla, jest projekt oświetlenia gminy

już na ukończeniu, -ulica Brzozowa wykonywał to ZGK Pan Waldemar Wójcik słyszy to i

myślę, że poprawią, - elektrownia Młyn w Bieleckich Młynach to cóż procedury KPA

dopuszczają przedłużanie terminów załatwienia sprawy, - odnośnie chodnika w

Bieleckich Młynach w tym roku raczej nie będzie, bo nie ma na to pieniędzy,

- Radny Zygmunt Domagała w sprawie odwodnienia osiedla Echo II , jesteśmy na etapie

uzyskania pozwolenia  na budowę kanalizacji deszczowo burzowej, - w sprawie natężenia

ruchu na drodze krajowej, to na I część tej drogi będzie w m-cu wrześniu wydana  decyzja
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lokalizacyjna od Fabryki Domów do Piasecznej Górki natomiast na II część od Piasecznej

Górki do Bieleckich Młynów będzie wydana w m-cu listopadzie,

- Sołtys Łabędziowa  - chodnik faktycznie jest na podsypce  piaskowej ale podobno tak się

buduje chodniki i jest tak w projekcie, dlaczego chodnik jest taki wąski bo szerszy się nie

zmieści licząc od krawędzi jezdni,

- Radny Stanisław Kubicki – sprawa oświetlenia ulicznego to tak jak Pan słyszał sprawy

posuwają się do  przodu  choć bardzo  powoli,  -  sprawa  rozjeżdżonej  drogi  to  cóż jest  to

droga powiatowa i wykup terenu pod rów odwadniający leży w gestii powiatu,

- Sołtys  wsi  Zaborze  –  odnośnie  tej  ulicy   jest  problem zarówno z  tą ulicą jak  i  z  Panem

Stawiarzem.

Na tym zakończono I część sesji.
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